
Kære Mette!

På vegne af Dansk Gedeunion, Dansk Fåreavl og Danske Lammeproducenter takker jeg 
for det modtagne svar på vores spørgsmål vedrørende finansieringen af det nye 
veterinærforlig.

Vi finder dog ikke svaret fyldestgørende, i det vi m.h.p. at forsøge at få ændret på 
fordelingen af de økonomiske byrder efterlyser svar på, hvem der har ansvaret for, at 
byrden er fordelt ligeligt imellem besætningerne uanset dyreart, besætningsstørrelse eller 
økonomisk omsætning.

Vi ser frem til at modtage en forklaring om Landbrug og Fødevarers opfattelse af det 
spørgsmål.

For den gode ordens skyld kan jeg meddele at vi har rettet lignende spørgsmål til 
Fødevarestyrelsen.

Venlig hilsen

På de tre foreningers vegne

Per Ploug.
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